
Afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 61 Hals 

12. november 2019 
Kl. 19:00 
Bøgevej 2 

REFERAT 
 

Fremmødte: Maria, Karin, Marianne, Lars, Aase, Birthe A, Birthe G og Kirsten  

Fraværende med afbud: Majbrit 

Fraværende uden afbud: 

 
 Opfølgning Ansvarlig 
1 Godkendelse af dagsor-

den  
Dagsorden godkendt. 
 

  

2 Godkendelse af referat fra 

afdelingsmødet den 16/9 
2019 

Referat godkendt.   

3 Fra afd. Best medlemmer Opfølgning på udbedring af fejl og mangler – hvad er 
der sket siden sidste møde. 

Hullet på parkeringspladsen på Lilleholm er blevet ud-
bedret og problemet med en beboers skuffer er også 

blevet løst. 
Ved fejl og mangler der ikke bliver udbedret hos lejere 

i afdeling 61, kontaktes SHB igen – inspektør Peter An-

dersen 

  

4 Meddelelser fra Forman-

den 

Ingen bemærkninger.   

5 Orientering SHB I det planlagte byggeprojekt med 16 boliger på 
Idrætsalle bliver der foretaget nogle ændringer. Det 

bliver det samme antal boliger, men det planlagte 
orangeri bygges ikke. 

 

Ifølge gældende gaveregulativ i SHB gives en gave til 
afdelingsbestyrelsesmedlemmer ved hel og halvrund 

fødselsdag fra 50 til 80 år, samt ved sølv- og guldbryl-
lup.  

  

6 Økonomi Underskrifter igen – en gang til. Alle i bestyrelsen for 

afdeling 61 ønsker, at formanden fremover får et dan-
kort til afdelingens konto. Maria kontakter Sparekassen 

Vendsyssel og får derefter nødvendige underskrifter 

fra afdelingsbestyrelsen medlemmer.  

  

7 Lokale – Bøgevej 2 Vedrørende afdelingsbestyrelsens brug af lokalet på 

Bøgevej 2. Direktør Jens Erik Grøn og inspektør Peter 
Andersen fra SHB deltager i dette punkt. 

Lokalet på Bøgevej 2 må fortsat bruges til vores mø-

der. Møderne holdes efter arbejdstids ophør og ejen-
domsfunktionæren informeres om vores brug af lokalet 

i god tid. Afdelingsbestyrelsens papirer/mapper opbe-
vares fremover privat. 

  



8 Aktiviteter - Julefrokost Fælles julefrokost med afdelingerne fra det østlige 

Vendsyssel den 23/11 klokken 13 på Havkatten i Hals. 
Hvor mange kommer til julefrokosten? 

30 personer er tilmeldt. Maria håber at kunne være 

der klokken 13 ellers tager næstformanden og vi andre 
godt imod alle. 

  

9 Legepladsudvalg 

(Birthe G og Lars) 

Måske brug for nyt legetøj til foråret.    

10 Kursus 

 

Lars og Birthe G vil gerne på et bestyrelses kursus når 

muligt. 

  

11 Eventuelt Maria undersøger om vores referater skal underskrives 
og gemmes. 

 

  

12 Næste møde Næste møde onsdag den 12. februar 2020 klokken 19 

på Bøgevej 2. 

  

 


